
 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

Για τον  Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 

Θέμα: «Υπαρκτός ο κίνδυνος να κλείσουν οι εστιακές λέσχες σίτισης του ΑΠΘ» 

    Ο Βουλευτής Α' Θεσσαλονίκης του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ Χ. Γιαννούλης, καταθέτει προς τον  
Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού ως αναφορά το δημοσίευμα στο 
διαδικτυακό ιστότοπο της εφημερίδας ΜΑΚΕΔΟΝΙΑ, που δημοσιεύτηκε στις 5/3/2024.  

Στο δημοσίευμα αυτό αναφέρεται ότι υπάρχει κίνδυνος, στα τέλη Μαρτίου, να σταματήσει 
να παρέχεται φαγητό στους εστιακούς φοιτητές του Αριστοτελείου Πανεπιστημίου 
Θεσσαλονίκης, στα εστιατόρια των Α’ και Δ’ εστιών (στις 40 Εκκλησιές και τη Λέοντος 
Σοφού) και η σίτισή τους να γίνεται πλέον από τη λέσχη του ΑΠΘ που στεγάζεται στην 
Εγνατία. Ο λόγος είναι ότι έληξε η σύμβαση με την ανάδοχο εταιρεία και, σύμφωνα με το 
δημοσίευμα, δεν πρόκειται να ανανεωθεί καθώς, ταυτόχρονα, εκκρεμούν προσφυγές του 
αναδόχου προς το Ίδρυμα Νεολαίας και Διά Βίου Μάθησης (ΙΝΕΔΙΒΙΜ) που έχει στην 
ευθύνη του την οικονομική διαχείριση των εστιών. 

 

Επειδή οι φοιτητές υποστηρίζουν ότι, εάν κλείσουν τα εστιατόρια και η σίτισή τους 
μεταφερθεί στη λέσχη, θα προκληθούν σημαντικά ζητήματα στην καθημερινότητά τους 
από την μετακίνηση τους προς τη λέσχη επί της Εγνατίας, ο Βουλευτής καταθέτει το 
παραπάνω δημοσίευμα προς τον Υπουργείο Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 
με σκοπό όπως διερευνηθούν τα αναφερόμενα σε αυτό. 

       

Επισυνάπτεται το δημοσίευμα 

Παρακαλούμε για δικές σας ενέργειες και τη σχετική ενημέρωσή μας.       

Αθήνα, 6 Μαρτίου 2024 

                                                                                                                

Ο καταθέτων Βουλευτής 

Γιαννούλης Χρήστος 
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